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Särskilda uttalanden 

Åsa Lindhagen m.fl. (MP) hänvisar till Miljöpartiets särskilda 

uttalande i borgarrådsberedningen som redovisas i utlåtandet.  

 

Ann-Margarethe Livh (V) hänvisar till Vänsterpartiets särskilda 

uttalande som redovisas i utlåtandet. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsen behandlar ett ärende om SISAB:s nybyggna-

tion av skola i Norra Djurgårdsstaden. Borgarråden Nordin (M) 

och Edholm (FP) redovisar ärendet i utlåtande 2014:61. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det 

är borgarrådsberedningens förslag. Ordföranden finner att 

kommunstyrelsen beslutar enligt borgarrådsberedningens förslag. 

 

 

§ 14  
Överenskommelse om exploatering med Fastighets-
aktiebolaget Hagasta avseende uppförande av två 
bostadshus inom del av fastigheten Vasastaden 1:118 
(blivande Helix och Innovationen) i Hagastaden, inom 
Norrmalm, Stockholms kommun 
Dnr 302-1937/2013 
 
Beslut  

Kommunstyrelsen beslutar  att ärendet avgörs idag.  

 

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar 

följande.  

1. Överenskommelse om exploatering med Fastighets-

aktiebolaget Hagasta avseende uppförande av två 

bostadshus inom del av fastigheten Vasastaden 1:118 

(blivande Helix och Innovationen) i Hagastaden, inom 

Norrmalm, Stockholms kommun, bilaga till utlåtandet, 

godkänns. 

2. Överlåtelse av del av fastigheten Vasastaden 1:118 

(blivande kvarteren Helix och Innovationen) i Stockholms 

kommun för en preliminär försäljningslikvid om 305,0 

mnkr godkänns. 
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Reservationer i delen om återremiss 

Samtliga ledamöter för Socialdemokraterna reserverar sig mot 

beslutet att avgöra ärendet idag. 

 
Reservationer m.m. 

Samtliga ledamöter för Socialdemokraterna avstår från att delta i 

beslutet. 

 
Särskilda uttalanden 

Åsa Lindhagen m.fl. (MP) hänvisar till Miljöpartiets särskilda 

uttalande i borgarrådsberedningen som redovisas i utlåtandet. 
 

Ann-Margarethe Livh (V) hänvisar till Vänsterpartiets särskilda 

uttalande som redovisas i utlåtandet.  

 
Ärendet 

Kommunstyrelsen behandlar ett ärende om Överenskommelse om 

exploatering med Fastighetsaktiebolaget Hagasta avseende upp-

förande av två bostadshus inom del av fastigheten Vasastaden 

1:118 (blivande Helix och Innovationen) i Hagastaden, inom 

Norrmalm, Stockholms kommun. Borgarråden Nordin och 

Larsson (båda M) redovisar ärendet i utlåtande 2014:63. 

 
Förslag till beslut 

Ordföranden föreslår att kommunstyrelsen beslutar enligt borgar-

rådsberedningens förslag.  

 

Borgarrådet Mogert (S) föreslår att kommunstyrelsen beslutar 

enligt Socialdemokraternas förslag som redovisas i utlåtandet 

vilket innebär återremiss. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden ställer först förslaget att avgöra ärendet idag mot 

förslaget att avgöra ärendet senare vilket innebär återremiss. 

Ordföranden finner att ärendet ska avgöras idag.  

 

Ordföranden ställer därefter övriga förslag mot varandra och 

finner att kommunstyrelsen beslutar enligt borgarrådsbered-

ningens förslag. 
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§ 15  
Stockholms framtida avloppsrening 
Genomförandebeslut 
Dnr 303-324/2014 
 
Beslut  

Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige beslutar 

följande.  

1. Genomförandet av projektet Stockholms Framtida 

Avloppsrening, i enlighet med detta ärende, med en 

investeringsbudget om 5 939 mnkr i prisnivå 2013-09 

godkänns. 

2. Stockholms Stadshus AB uppmanas att ge Stockholm 

Vatten AB i uppdrag att via Stockholm Vatten VA AB 

genomföra projektet samt teckna erforderliga avtal. 

3. Stockholms Stadshus AB uppmanas att ge Stockholm 

Vatten AB i uppdrag att förvärva Fordonsgas Stockholm 

AB:s anläggningar i anslutning till bl.a. reningsverken i 

Bromma och Henriksdal till en kostnad av 190 mnkr, samt 

ingå de ytterligare avtal som krävs för att anpassa 

fordonsgasverksamheten till den nya situation som uppstår 

när Bromma reningsverk läggs ner samt att utsorterade 

biologiska fraktioner från hushållsavfall ska rötas i 

Henriksdal. 

 
Reservationer 

Samtliga ledamöter för Miljöpartiet reserverar sig mot beslutet till 

förmån för det egna förslaget. 

 
Särskilda uttalanden 

Ann-Margarethe Livh (V) hänvisar till Vänsterpartiets särskilda 

uttalande som redovisas i utlåtandet. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsen behandlar ett genomförandebeslut om 

Stockholms framtida avloppsrening. Borgarråden Nordin (M) och 

Ankersjö (C) redovisar ärendet i utlåtande 2014:64. 

 
  


